
PROTOKÓŁ Nr XLV/18
z obrad XLV sesji 

Rady Miejskiej w Pyrzycach 
z dnia 25 STYCZNIA 2018 r.

godzina rozpoczęcia - 13:06;
godzina zakończenia – 13:36;

Do punktu 1 porządku
       Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum.

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Otworzył obrady XLV sesji Rady Miejskiej
w Pyrzycach zwołanej na dzień 25 stycznia 2018 r. godz. 13:00.

Witam  serdecznie  Państwa  Radnych,  Panią  Burmistrz  wraz
z współpracownikami,  wszystkich  zgromadzonych  obecnych  z  nami  na  sali  oraz
tych, którzy oglądają nas za pośrednictwem mediów.  

Na podstawie listy obecności stwierdzam, że na 15-stu radnych, obecnych jest 11,
nieobecni:

- Radny Dariusz Jagiełło,
- Radna Roksana Herman – Dziubek,
-  Radny Łukasz Michalski,
-  Radna  Magdalena  Wodzińska,  co  stanowi  kworum  do  podejmowania

prawomocnych uchwał.

 Lista obecności radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu;
 Lista obecności sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu;
 Lista obecności dyrektorów szkół i przedszkoli stanowi zał. Nr 3 do protokołu;
 Lista obecności dyrektorów spółek i jednostek stanowi zał. Nr 4 do protokołu;
 Lista obecności zaproszonych gości stanowi zał. Nr 5 do protokołu.

Do punktu 2 porządku
Zgłaszanie zmian do porządku obrad.

Porządek obrad stanowi załącznik Nr 6 do protokołu.

Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Zwróciła się z prośbą o wprowadzenie do 
porządku obrad:
1) Projekt uchwały w sprawie wymiaru czasu bezpłatnego nauczania, wychowania

i opieki  oraz  wysokości  opłat  za  korzystanie  z wychowania  przedszkolnego
w czasie  przekraczającym  ten  wymiar  zajęć  w  publicznych  przedszkolach,
oddziałach przedszkolnych w publicznej szkole podstawowej i publicznej innej
formie wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Pyrzyce (Druk
Nr 462/18).
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2) Projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Pyrzyckiego Domu Kultury (Druk Nr
463/18).

Nie wniesiono więcej zmian do porządku obrad.

Przewodniczący  Rady  –  Paweł  Chyt  – Poddał  pod  głosowanie  wniosek
o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wymiaru czasu
bezpłatnego nauczania,  wychowania i  opieki oraz wysokości opłat za korzystanie
z wychowania  przedszkolnego  w  czasie  przekraczającym  ten  wymiar  zajęć
w publicznych  przedszkolach,  oddziałach  przedszkolnych  w publicznej  szkole
podstawowej i publicznej innej formie wychowania przedszkolnego prowadzonych
przez Gminę Pyrzyce (Druk Nr 462/18).

Wynik głosowania: 
Stan Radnych na sali – 11; za – 11; przeciw – 0; wstrzymało się -0; 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad.

Przewodniczący  Rady  –  Paweł  Chyt  –  Poddał  pod  głosowanie  wniosek
o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany statutu
Pyrzyckiego Domu Kultury (Druk Nr 463/18).

Wynik głosowania: 
Stan Radnych na sali – 11; za – 11; przeciw – 0; wstrzymało się -0; 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad.

Przewodniczący  Rady  –  Paweł  Chyt  –  Zaproponował,  aby  druk  nr  462/18  był
punktem 12, a druk nr 463/18 był punktem 13

Porządek obrad po zmianach stanowi załącznik Nr 7 do protokołu.

Do punktu 3 porządku
Przyjęcie protokołu z obrad XLIII Sesji Rady Miejskiej.

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poinformował, że protokół był wyłożony do
wglądu w Biurze Rady.

Nie wniesiono uwag do protokołu.

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt  –  Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu
z obrad XLIII sesji Rady Miejskiej.

Wynik głosowania: 
Stan Radnych na sali – 11; za – 11; przeciw – 0; wstrzymało się -0; 

Protokół został przyjęty.

Do punktu 4 porządku
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Informacja z bieżącej działalności Burmistrza Pyrzyc.

Kalendarz  spotkań Burmistrza  Pyrzyc od dnia  29 grudnia 2017 r.  do  24 stycznia
2017r. stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 

Radny Jerzy Wroński -  Pani Burmistrz, w kalendarzu spotkań punkt 35 – spotkanie
z mieszkańcami Mechowa w sprawie remontu świetlicy, bardzo bym prosił o trochę
więcej informacji w jakim charakterze Pani spotkała się z mieszkańcami?

Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Spotkanie dotyczyło aktualnego remontu
świetlicy, a w szczególności przeniesienia łazienek ze środka świetlicy na zewnątrz
przybudówki, która wcześniej była w pierwotnym projekcie, przygotowanym pod tą
inwestycję zmniejszonym, nie była brana pod uwagę i mieszkańcy wnosili prośbę,
żeby  jednak  wrócić  do  tego  planu,  który  był  wcześniej,  argumentując  to  swoimi
potrzebami,  propozycjami,  żeby  powiększyć  tą  salę,  która  jest.  Po  naszych
rozmowach i po moich ustaleniach z wykonawcą to zostało przyjęte, więc sprawa
jest już załatwiona.

Nie wniesiono więcej zapytań do przedstawionej informacji Burmistrz Pyrzyc.

Do punktu 5 porządku
Interpelacje, zapytania Radnych na piśmie.

Radny Jerzy Wroński -  Pani Burmistrz mam 3 zapytania:
1) Prośba mieszkańców Brzeska o ciągle wyciekającą gruntową wodę, gdzie jest

zapchany rurociąg na polu – drenaż. W związku z tym, że ta woda cały czas
wydobywa  się  i  bardzo  mocnym  strumieniem  płynie  po  naszej  drodze
gminnej, która jest już zniszczona, a w związku z tym, że rolnicy zaraz będą
wychodzić  w pole,  nie  ma praktycznie  przejazdu tą  drogą.  Bardzo  proszę
o interwencję, ponieważ rolnicy byli u Pana Mirowskiego, ale Pan Mirowski
powiedział, że musi sprawdzić innych rolników, czy płacą składki, żeby wejść
na robotę. Interpelacja stanowi załącznik Nr 9 do protokołu.

2) Dzwonili do mnie mieszkańcy z ul. Tuwima, gdzie jest postawionych 7 lamp,
które nie świecą, jest ciemno. Bardzo proszą o uruchomienie ich, mieszkańcy
czekają na odzew, kiedy te lampy się zaświecą. Interpelacja stanowi załącznik
Nr 10 do protokołu.

3) Został  wybudowany  parking  między  ul.  Dąbrowskiego,  a  Kilińskiego  za
60.000  zł,  gdzie  podatnicy  musieli  zapłacić  tyle  pieniędzy.  Chciałbym  się
dowiedzieć,  ponieważ  ten  parking  jest  bardzo  blisko  bloku  nr  7  i  kiedy
podjeżdżają  inni  mieszkańcy  osiedla,  czy  mieszkańcy  gminy,  to  Państwo
z bloku nr 7 ich wyganiają,  ponieważ powiedzieli,  że  to  jest  parking tylko
i wyłącznie wybudowany pod blok nr 7. Prawdopodobnie jest porozumienie
pomiędzy  Gminą  i  Spółdzielnią,  że  oni  do  tego  parkingu  dopłacili  i  jest
zamontowana  jakaś  tablica,  że  dla  mieszkańców  Spółdzielni  przy  ul.
Dąbrowskiego,  a  inni  mieszkańcy  nie  mają  prawa  tam stanąć.  Interpelacja
stanowi załącznik Nr 11 do protokołu.

Nie zgłoszono więcej zapytań i interpelacji.
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Do punktu 6 porządku
Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Pyrzyce na

rok 2018 (Druk Nr 461/18).

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 12 do protokołu.

Skarbnik Gminy – Danuta Bartków – Projekt uchwały był omawiany na wspólnej
komisji, jak będą pytania to będziemy odpowiadać.

Opinie stałych komisji Rady:
1) K. Budżetu i Rolnictwa – opinia stanowi załącznik Nr 13 do protokołu;
2) K. Edukacji, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych - opinia stanowi załącznik

Nr 14 do protokołu.

Nie wniesiono głosów w dyskusji.

Przewodniczący  Rady  -  Paweł  Chyt  -  Poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie zmian w budżecie Gminy Pyrzyce na rok 2018 (Druk Nr 461/18).

Wynik głosowania: 
Stan Radnych na sali - 11; za - 11, przeciw - 0, wstrzymało się - 0;

Uchwała Nr XLV/400/18 stanowi załącznik Nr 15 do protokołu.

Do punktu 7 porządku
Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu

Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych
i Narkomanii w Gminie Pyrzyce na 2018 rok (Druk Nr 456/18).

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 16 do protokołu.

Burmistrz  Pyrzyc  –  Marzena  Podzińska –  Gminny  Program  Profilaktyki
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i  Narkomanii  w Gminie Pyrzyce  jest
przyjmowany każdego roku. W nim ustalane są zadania na dany rok budżetowy,
które z tych środków alkoholowych są realizowane. Omawialiśmy dość szczegółowo
na komisjach, ale dla mieszkańców, dla obecnych Państwa wyjaśnię, że te zadania
obejmują  przede wszystkim zadania terapeutyczne,  rehabilitacyjne,  wspomagające
osoby i  rodziny dotknięte  problemem alkoholowym, również prowadzenie Klubu
Abstynenta  Krokus,  wszelkiego  rodzaju  działania  przeciwdziałania  problemom
alkholowym. Ważnym zadaniem w tym roku (te zadania w większości powielają się
co  roku,  bo  są  one  systematycznie  realizowane,  są  to  również  działania  na
świetlicach  socjoterapeutycznych  naszych,  również  w  klubie  młodzieżowym)
i nowym zadaniem, które chcielibyśmy w tym roku z tego programu dofinansować
jest współfinansowanie patroli policyjnych, szczególnie w okresie wakacji na terenie
miasta  i  gminy  Pyrzyce,  które  są  bardzo  potrzebne  i  zwiększają  nasze
bezpieczeństwo, w szczególności, że są to patrole piesze. Te wszystkie zadania są

4



wymienione,  powiedziałam tylko  o  tych  głównych,  najważniejszych,  jeżeli  macie
Państwo jeszcze jakieś pytania to bardzo proszę. 

Opinie stałych komisji Rady:
1) K.  Budżetu  i  Rolnictwa  -  opinia  pozytywna  stanowi  załącznik  Nr  17  do

protokołu;
2) K.  Edukacji,  Bezpieczeństwa  i  Spraw  Społecznych  -  opinia  pozytywna

stanowi załącznik Nr 18 do protokołu.

Nie wniesiono głosów w dyskusji.

Przewodniczący  Rady  –  Paweł  Chyt  –  Poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu Profilaktyki  i  Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych i Narkomanii w Gminie Pyrzyce na 2018 rok (Druk Nr 456/18).

Wynik głosowania: 
stan radnych na sali - 11; za - 11, przeciw - 0, wstrzymało się - 0;

Uchwała Nr XLV/401/18 stanowi załącznik Nr 19 do protokołu. 

Do punktu 8 porządku
Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy
w Gminie Pyrzyce na lata 2018 -2021 (Druk Nr 459/18).

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 20 do protokołu. 

Burmistrz  Pyrzyc  –  Marzena  Podzińska –  Gminny  Program  Przeciwdziałania
Przemocy w Rodzinie jest to program, który obligatoryjnie każda w gmin musi mieć
przygotowany  i  na  podstawie  tego  programu  podejmować  wszelkie  działania
dotyczące  przeciwdziałania  przemocy w rodzinie  i  ochrony ofiar  przemocy.  Taki
program obowiązywał  od roku 2014  do  2017,  jego  realizacja  została  zakończona,
w związku  z  czym  został  przygotowany  nowy  program  na  lata  2018  –  2021,
w którym  są  zawarte  wszystkie  zadania,  które  są  realizowane  w  ramach  tego
obszaru. Na terenie naszej gminy zgodnie z tym programem i ustawą, działa Zespół
Interdyscyplinarny  ds.  przeciwdziałania  przemocy  w  rodzinie,  w  skład  którego
wchodzą przedstawiciele wszystkich instytucji,  które działają w tym obszarze, jak
również  instytucji  placówek  edukacyjnych,  tych  wszystkich  w  których  może
dochodzić  do  sytuacji  związanych  z  przemocą.  Te  działania  są  systematycznie
prowadzone, załącznikiem do tego programu jest harmonogram realizacji  działań,
który  jest  przedstawiony  i  co  roku  ten  harmonogram jest  robiony  na  każdy rok
budżetowy, tak też będzie w przypadku tego programu, który jest na lata 2018 –
2021,  na każdy rok będzie tworzony nowy harmonogram zadań w zależności od
potrzeb lub kontynuacji tych zadań, które powinny być realizowane systematycznie.
Także jeżeli tutaj są pytania to bardzo proszę.

Opinie stałych komisji Rady:
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1) K.  Budżetu  i  Rolnictwa  -  opinia  pozytywna  stanowi  załącznik  Nr  21  do
protokołu;

2) K.  Edukacji,  Bezpieczeństwa  i  Spraw  Społecznych  -  opinia  pozytywna
stanowi załącznik Nr 22 do protokołu,

Nie wniesiono głosów w dyskusji.

Przewodniczący  Rady  -  Paweł  Chyt  -  Poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie  przyjęcia  Gminnego Programu Przeciwdziałania  Przemocy w Rodzinie
oraz  Ochrony  Ofiar  Przemocy  w Gminie  Pyrzyce  na  lata  2018  -  2021  (Druk  Nr
459/18).

Wynik głosowania: 
Stan Radnych na sali - 11; za - 11, przeciw - 0, wstrzymało się - 0;

Uchwała Nr XLV/402/18 stanowi załącznik Nr 23 do protokołu.

Do punktu 9 porządku
 Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż

nieruchomości  niezabudowanej,  oznaczonej  w  ewidencji  gruntów
jako działka nr 47/2 o pow. 0,0167 ha oraz działka 51 o pow. 0,0726 ha
położone w obrębie geodezyjnym Obromino (Druk Nr 457/18).

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 24 do protokołu.

Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Bardzo proszę o wyrażenie zgodny na
sprzedaż nieruchomości, która składa się z dwóch działek tj. działka nr 51 i 47/2,
które tworzą jedną nieruchomość o obszarze ok. 9 arów w miejscowości Obromino,
w  trybie  przetargu  nieograniczonego.  Jest  to  nieruchomość  będąca  własnością
Gminy  Pyrzyce  do  tej  pory  niezagospodarowana,  a  są  już  osoby  chętne,  które
chciałyby ten teren zagospodarować w związku z tym chcielibyśmy tą nieruchomość
przeznaczyć do sprzedaży.

Opinia stałej komisji Rady:
-  K.  Budżetu i  Rolnictwa –  opinia  pozytywna stanowi załącznik  Nr 25 do

protokołu.

Nie wniesiono głosów w dyskusji.

Przewodniczący  Rady  –  Paweł  Chyt  –  Poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  niezabudowanej,
oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 47/2 o pow. 0,0167 ha oraz działka
51 o pow. 0,0726 ha położone w obrębie geodezyjnym Obromino (Druk Nr 457/18).

Wynik głosowania: 
Stan radnych na sali - 11; za -11, przeciw - 0, wstrzymało się – 0, 

Uchwała Nr XLV/403/18 stanowi załącznik Nr 26 do protokołu. 
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Do punktu 10 porządku
Projekt  uchwały  w  sprawie  zawarcia  kolejnych  umów  najmu

i dzierżawy  nieruchomości  stanowiących  własność  Gminy  Pyrzyce
(Druk Nr 458/18).

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 27 do protokołu.

Opinia stałej komisji Rady:
-  K. Budżetu i  Rolnictwa – opinia pozytywna stanowi załącznik Nr 28 do
protokołu.

Nie wniesiono głosów w dyskusji.

Przewodniczący  Rady  –  Paweł  Chyt  –  Poddał  pod  głosowanie  Projekt  uchwały
w sprawie  zawarcia  kolejnych  umów  najmu  i dzierżawy  nieruchomości
stanowiących własność Gminy Pyrzyce (Druk Nr 458/18).

Wynik głosowania: 
Stan radnych na sali - 11; za -11, przeciw - 0, wstrzymało się – 0, 

Uchwała Nr XLV/404/18 stanowi załącznik Nr 29 do protokołu. 

Do punktu 11 porządku
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych

komisji rady na 2018 rok (Druk Nr 460/18).

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 30 do protokołu. 

Plany pracy stałych komisji Rady:
1) K. Rewizyjnej – plan pracy stanowi załącznik Nr 31 do protokołu,
2) K. Budżetu i Rolnictwa – plan pracy stanowi załącznik Nr 32 do protokołu,
3) K.  Edukacji,  Bezpieczeństwa  i  Spraw  Społecznych  –  plan  pracy  stanowi

załącznik Nr 33 do protokołu.

Nie wniesiono uwag do przedłożonych planów pracy.

Przewodniczący  Rady  -  Paweł  Chyt  -  Poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji rady na 2018 rok (Druk Nr
460/18).

Wynik głosowania: 
Stan Radnych na sali - 11; za - 11, przeciw - 0, wstrzymało się - 0;

Uchwała Nr XLV/405/18 stanowi załącznik Nr 34 do protokołu.

Przewodniczący Rady - Paweł Chyt – Dodam w tym punkcie to, co było na komisji,
jeżeli chodzi o sesję majową, która pierwotnie była wyznaczona na dzień 31 maja,
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było pewne niedopatrzenie, bo w tym dniu jest Boże Ciało, więc dzień wolny i sesja
odbędzie się o 7 dni wcześniej, czyli w przedostatni czwartek – 24 maja.

Do punktu 12 porządku
Projekt  uchwały  w  sprawie  wymiaru  czasu  bezpłatnego

nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłat za korzystanie
z wychowania przedszkolnego w czasie przekraczającym ten wymiar
zajęć  w  publicznych  przedszkolach,  oddziałach  przedszkolnych
w publicznej  szkole  podstawowej  i  publicznej  innej  formie
wychowania  przedszkolnego  prowadzonych  przez  Gminę  Pyrzyce
(Druk Nr 462/18).

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 35 do protokołu.

Z-ca Burmistrz Pyrzyc – Robert Betyna – Jest to uaktualnienie w związku ze zmianą
przepisów  oświatowych,  mówiąc  –  podstawa  prawna,  która  istniała  do  tej  pory
uległa zmianie, dalej ta uchwała w tej samej wersji jest podtrzymana, tylko kwestia
uregulowań formalnych tak, żeby odpowiednią podstawę prawną do tej  uchwały
zastosować, tylko z tego tytułu jest ta zmiana. 

Opinie stałych komisji Rady:
1) K.  Budżetu  i  Rolnictwa  –  opinia  pozytywna  stanowi  załącznik  Nr  36  do

protokołu.
2) K.  Edukacji,  Bezpieczeństwa  i  Spraw  Społecznych  -  opinia  pozytywna

stanowi załącznik Nr 37 do protokołu.

Nie wniesiono głosów w dyskusji.

Przewodniczący  Rady  –  Paweł  Chyt  –  Poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie  wymiaru  czasu  bezpłatnego  nauczania,  wychowania  i  opieki  oraz
wysokości  opłat  za  korzystanie  z wychowania  przedszkolnego  w  czasie
przekraczającym  ten  wymiar  zajęć  w  publicznych  przedszkolach,  oddziałach
przedszkolnych  w publicznej  szkole  podstawowej  i  publicznej  innej  formie
wychowania  przedszkolnego  prowadzonych  przez  Gminę  Pyrzyce  (Druk  Nr
462/18).

Wynik głosowania: 
Stan radnych na sali - 11; za -11, przeciw - 0, wstrzymało się – 0, 

Uchwała Nr XLV/406/18 stanowi załącznik Nr 38 do protokołu. 

Do punktu 13 porządku
Projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Pyrzyckiego Domu

Kultury (Druk Nr 463/18).

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 39 do protokołu.
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Z-ca  Burmistrz  Pyrzyc  –  Robert  Betyna  –  Zmiana  statutu  to  rozszerzenie
działalności o wprowadzenie dodatkowych punktów. Wiecie Państwo doskonale, bo
już wcześniej informowaliśmy o tym, Pan Dyrektor informował, że braliśmy udział
w konkursie  i  udało  się  pozyskać środki  na utworzenie  rozgłośni  radiowej,  żeby
można  było  wprowadzić  tą  działalność  do  Pyrzyckiego  Domu  Kultury,  stąd  ta
zmiana statutu poprzez  wprowadzenie  tych  dodatkowych punktów,  dotyczących
prowadzenia rozgłośni radiowej i punktu prowadzenia studia nagrań.

Opinie stałych komisji Rady:
1) K.  Budżetu  i  Rolnictwa  –  opinia  pozytywna  stanowi  załącznik  Nr  40  do

protokołu.
2) K.  Edukacji,  Bezpieczeństwa  i  Spraw  Społecznych  -  opinia  pozytywna

stanowi załącznik Nr 41 do protokołu.

Nie wniesiono głosów w dyskusji.

Przewodniczący  Rady  –  Paweł  Chyt  –  Poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie zmiany statutu Pyrzyckiego Domu Kultury (Druk Nr 463/18).

Wynik głosowania: 
Stan radnych na sali - 11; za -11, przeciw - 0, wstrzymało się – 0, 

Uchwała Nr XLV/407/18 stanowi załącznik Nr 42 do protokołu. 

Do punktu 14 porządku
Odpowiedzi Burmistrza na zgłoszone zapytania.

Burmistrz  Pyrzyc  –  Marzena  Podzińska –  Panie  Radny  Wroński,  jeżeli  chodzi
o punkt 1 prośbę mieszkańców – wyciek wody gruntowej, która wypływa na drogę
gminną, temat nam znany, o którym rozmawialiśmy. 30 stycznia (wtorek) odbędzie
się spotkanie wiejskie w Brzesku, na które zapraszam mieszkańców i również Spółki
wodne  Przewodniczącego  również  z  Panem  Dyrektorem  Mirowskim,  na  którym
będziemy  rozmawiali  na  ten  temat  i  będziemy  szukali  rozwiązania,  ustalenia
podłączeń, kto jest podłączony, kto nie, bo faktycznie jest to temat melioracji. Dlatego
zaprosiłam przedstawicieli,  wszystkich mieszkańców i  rolników, którzy mają tam
grunty rolne, żebyśmy ten temat ustalili i spróbowali go wspólnie rozwiązać.

Druga  sprawa  -  ulica  Tuwima  i  Konopnickiej,  gdzie  została  wykonana
inwestycja  z  funduszu  sołeckiego,  ona  została  zakończona,  jednakże  jeszcze
energetyka  nie  zakończyła  uzyskania  wszystkich  pozwoleń  łącznie  ze  skrzynką,
którą muszą postawić.  Cały czas to monitorujemy i mamy ostatnią informację,  że
w przeciągu dwóch tygodni powinni te sprawy już załatwić, wszystkie procedury
i pozwolenia, jest to niezależne od nas, ale muszą to przyłączyć.

Natomiast jeśli chodzi o parking przy ul. Dąbrowskiego, który robiliśmy, jest
to  parking  ogólnodostępny,  nikomu  w  żaden  sposób  nie  przeznaczony  żadnym
porozumieniem,  umową,  niczym,  jest  to  parking  ogólnodostępny.  Ja  też  już
wielokrotnie na różnych spotkaniach z mieszkańcami o tym mówiłam, bo on nie
może  być  dla  nikogo  przeznaczony  tylko  dla  wszystkich  mieszkańców.  Jest  to
parking wybudowany przez Gminę Pyrzyce dla mieszkańców Gminy Pyrzyce, więc
tego na pewno nie ma, ale jeżeli ktoś mówi, że coś takiego jest to dobrze byłoby, żeby
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zgłosił się do nas i powiedział kto, gdzie i dlaczego tak mówi, bo na pewno z naszej
strony nic takiego nie ma, jeszcze raz powtarzam, jest to parking ogólnodostępny.

Radny  Jerzy  Wroński –  Pani  Burmistrz  mam  zanotowane,  że  mieszkańcy  z  ul.
Kilińskiego spotkali się z Panem Węgrzynowskim, który potwierdził to, co mówiłem,
że parking jest wybudowany z ich udziałem i w związku z tym tylko i wyłącznie do
tego mają prawo mieszkańcy spółdzielni i tylko i wyłącznie bloku nr 7.

Burmistrz  Pyrzyc  –  Marzena  Podzińska –  W  takim  razie  będziemy  rozmawiali
z Panem  Węgrzynowskim,  jeżeli  były  wcześniejsze  rozmowy  to  dotyczyły  innej
sytuacji między Spółdzielnią, a Gminą Pyrzyce, w której była zawarta umowa (nie
wiem, czy źle, czy nie źle, trudno dzisiaj oceniać, bo dwie strony tą umowę zawarły,
były to czasy wcześniejsze) i Gmina Pyrzyce zobowiązała się,  że wykona parking
jeszcze,  z  którego będą mogli  korzystać  mieszkańcy Gminy Pyrzyce,  jak  również
mieszkańcy spółdzielni, ale na pewno nie pod kątem wskazania, że to tylko jest dla
jednej grupy.

Wiceprzewodniczący  Rady  Jan  Wojtasik –  Jeden  znak  stoi  przy  wjeździe  na
ul. Dąbrowskiego,  drugi  jest  w  linii  prostej  na  szczycie  budynku  nr  9  przy
ul. Kilińskiego i dalej nie ma. Te dwa znaki, na których zostały powieszone tablice to
zostały  powieszone  przeze  mnie  i  nic  na  to  nie  poradzimy,  bo  tam  nie  tylko
mieszkańcy ul. Kilińskiego 7 stają, ale stają z Kilińskiego 15, 11, kto przyjedzie do
sklepu, czy ma jakieś sprawy do pozałatwiania, wszyscy tam parkują, także tutaj nie
damy rady niczego przewrócić.

Nie wniesiono więcej głosów w dyskusji.

Do punktu 15 porządku
Wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poinformował o pismach, które wpłynęły do
Rady:
- Skarga na Burmistrza Pyrzyc, która zgodnie z kompetencją została przekazana do
Komisji Rewizyjnej, która stanowi załącznik Nr 43 do protokołu.
- Sprawozdanie z wysokości wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach
awansu zawodowego w 2017, otrzymaliście je Państwo na swoją skrzynkę meilową.
Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 44 do protokołu.
-  Pismo  z  Zachodniopomorskiego  Urzędu  Wojewódzkiego,  czyli  wszczęcie
postępowania nadzorczego zmierzającego do wydania rozstrzygnięcia nadzorczego
stwierdzającego nieważność uchwały z dnia 28 grudnia 2017 r.  w sprawie zmiany
nazwy ulicy 2 Marca. Pismo stanowi załącznik Nr 45 do protokołu.
-  Otrzymaliście  również  Państwo  na  swoją  skrzynkę  meilową  pismo  od  Pani
Burmistrz, które odczytam. Pismo stanowi załącznik Nr 46 do protokołu.
- Dwa pisma z RIO, które stanowią załącznik Nr 47 i 48 do protokołu.
- Pismo ze zdjęciami ul. Akacjowej w Pyrzycach, które stanowi załącznik Nr 49 do
protokołu.
- Do wiadomości Rady wpłynęło również zażalenie, które stanowi załącznik Nr 50
do protokołu.
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-  Odpowiedź  na  zapytanie  mieszkańców  o  remont  ulicy.  Odpowiedź  stanowi
załącznik Nr 51 do protokołu.
Wszystkie pisma są do wglądu w Biurze Rady i można się z nimi zapoznać.

Nie wniesiono więcej głosów w wolnych wnioskach.

Do punktu 16 porządku
Zamknięcie obrad XLV sesji Rady Miejskiej.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  –  Paweł  Chyt  –  W  związku  z  wyczerpaniem
porządku obrad zamykam obrady XLV sesji Rady Miejskiej. 

Protokołowała 
Anna Piotrowska
                                                                                                 Przewodniczący Rady 

                                                                                                          Paweł Chyt
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